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Vragen van de leden Jacobi, Albert de Vries (beiden PvdA), Bosman en 
Visser (beiden VVD) aan de Staatssecretaris van Economische Zaken over het 
strandvissen met kleine fuiken (ingezonden 7 april 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Veere wil herstel strandvisserij»?1 

Vraag 2
Klopt het dat de fuiken die gebruikt worden bij de Zeeuwse strandvisserij een 
maaswijdte hebben van tenminste zes centimeter en dat alle palingen hier 
doorheen zwemmen? 

Vraag 3
Klopt het dat deze vorm van visserij wordt beschouwd als «immaterieel 
erfgoed» door Unesco en als «cultureel/immaterieel erfgoed» door Stichting 
Cultureel Erfgoed Zeeland? Wat is uw reactie hierop gezien het huidige 
verbod? 

Vraag 4
Klopt het dat op de Waddeneilanden deze vorm van vissen wel is toege-
staan? Zo ja, wat is de reden het daar wel toe te staan en niet in Zeeland? 

Vraag 5
Bent u bereid in overleg te treden met de provincie Zeeland, de gemeente 
Veere en de vertegenwoordigers van de vissers om een oplossing voor het 
huidige probleem te vinden en daarmee deze historische traditie te behou-
den? Is het, indien nodig om deze traditionele vorm van visserij in stand te 
houden, mogelijk om de handhaving op deze vorm van visserij bij de 
gemeentes en/of provincie te beleggen? Zo ja, overweegt u dit? Zo nee, 
waarom niet?

1 Provinciale Zeeuwse Courant, 20-2-2015
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